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På Kustmiljögruppens höstträff kommer vi bland annat att ta upp frågan om vass-slåtter. Den har 

blivit ”het” under sommaren för att Torsås kommun genom Samhällsbyggnadsförvaltningen har gått 

ut med direktiv om att den klippta vassen i första hand ska tas om hand av KSRR mot avgift . Om 

vassen önskas omhändertas på annat sätt ska detta först anmälas till Bygg- och miljönämnden men 

att denna är restriktiv med att tillåta andra sätt. 

Detta har skapat oro och undran i föreningarna eftersom kostnaden på de flesta håll bedöms som 

omöjlig att bära. Därmed har fortsatt vass-slåtter kommit att ifrågasättas. 

På Höstträffen den 22 november får vi möjlighet att belysa vass-slåttern i ett brett perspektiv. 

Företrädare för Torsås kommun kommer att delta. Ta vara på detta tillfälle att diskutera vass-

slåttern.  

Dessutom kommer vi att tala om Vattenrådet, gäddvåtmarken i Bergkvara och också få 

uppdateringar från medlemsföreningarna. 

Välkomna! 

 

John Bräutigam 

Ordförande 


